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Fitip Baeyens, voorzitter-schepen, Etke Van Kerckhove, Alfons Stremerch, Jan Vercauteren Stefan Verhofstede, Bart
Heyrman, Hendrik Van Kerckhove en Dirk Van Stappen, Leden, Wout De Meester, schepen voor ruimtel.ijke ordening,
duurzaamheid en natuur, Bart Van Lokeren, be[eidsadviseur plannen en ontwikkelen, Fitip Brokken, pol.der Sinaai-
Daknam, Jasmien Cl.aeys, regioconsutente Boerenbond, Davy Baetens, secretaris.

verontschuldigd

afirvezig

agenda
1. Goedkeuring verslag 9 juni 2022
2. ToeLichting beleidsplan Ruimte
3. Ruimtelijke prbjecten:

- Streefbeeld groene lobben: stand van zaken
- GecontroLeerde overstromingsgebieden l.angsheen Moervaart/Stekense Vaart
- AZ Nikol.aas: stand van zaken
- Moervaartvallei fase 2: stand van zaken
- Fietspad Molenbeek

4. Ptaatsen proefopsteil.ing paaLtjes kruispunt Kuildamstraat/Louis Franck[aan: advies
5. Heroriënteri ng su bsid ie professi one[e veren ig i ngen
7. Uitgebreide l.andbouwraad
7. Bespreking verslag Gecoro

8. Bespreking verstag Stramin
9. Varia

opvolging

t. Goedkeuring verslag 9 iuni 2022

Het verstag wordt goedgekeurd

2. Toelichting beleidsplan Ruimte

Wout De Meester, schepen voor ruimtel"ijke ordening, duurzaamheid en natuur en Bart Van
Lokeren, beLeidsadviseur pLannen en ontwikkelen geven een toeLichting bij het procesverloop
en de conceptnota voor het beteidspl.an ruimte 'Pl.an BLoei'

Voor de conceptnota en de bijhorende proces- en kennisgevingsnota wordt een pubtieke
raadpl.eging georganiseerd van 26 augustu s 2022 tot en met 24 oktober 2022. Reacties hierop
kunnen ingediend worden bij de stad tegen uiterl"ijk 24 oktober 2022.
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Na de conceptnota wordt op basis van de ingediende reacties een voorontwerp opgemaakt
waarna opnieuw een openbaar onderzoek georganiseerd wordt.

'P[an Bloei] bestaat uit 2 deten. Opmaak strategische visie + opmaak beLeidskaders'tevendige
kernen'en 'open ruimte'. Dit zal. uiteindel.ijk Leiden tot het uitwerken van concrete acties.

De presentatie wordt'aLs bijLage toegevoegd aan het verslag.

Vanuit het oogpunt Van de tand- en tuinbouwsector zijn er volgende vragen/opmerkingen

Landbouwers zijn ook ondernemers en hebben recht op ondernemersvrijheid;
Het [andbouwbe[eid wordt bepaal.d door Europa via het Gemeenschappel,ijk
Landbouwbel.eid (GLB). Het ríieuwe GLB start op l januari 2023. Het is volgens de raad

niet aan de stad om extra bepatingen hieromtrent op te nemen en te bepaLen hoe de

sector zich moet organiseren of hoe de bedrijfsvoering gevoerd moet worden. Het is

wel aan de stad om hierin te ondersteunen;
Op bl"z. 24 bovenaan wordt gestel.d dat er de komende jaren ongeveer 40 ha

bijkomende groenvoorzieningen gerealiseerd moeten worden. De raad is niet tegen
het realiseren van extra groenvoorzieningen maar deze dienen op de juiste locaties

voorzien te worden waarbij de hinder voor de bedrijfsvoering van de hedendaagse
[and- en tuinbouwbedrijven maximaaI beperkt wordt.
Op bl.z. 33 onderaan wordt gestel.d daltTYo van de Landbouwgrond niet gebruikt wordt
voor [andbouwdoe[einden. Hierbij wordt verwezen naar zonevreemde activiteiten zoats

o.a. paardenhobbysport en ;riet-Landbouw gerelateerde bedrijvigheid. Vanuit de raad

wordt gestetd dat er hierbij geen rekening werd gehouden met zonevreemde bossen in
agrarisch gebied. A[s ook deze bebossing mee in rekening wordt gebracht zaL het
percentage betreffende niet-gebruik voor [andbouwdoeLeinden hoger zijn. Dit dient
ook mee opgenomen te worden in de cijfers
Op bl.z. 49 bovenaan wordt gestel.d dat de stad de beLangrijkste en meest interessante

afzetmarkt is voor de Land- entuinbouwsector. Dit is een nobeLe doelstel.l.ing maar het
is voor de stad niet realistisch hier een impact op te hebben getet op de economische

belangen in de retaiLsector. De supermarktketens hebben zoweL een nationpLe aLs

internationale centrate aankoopstrategie. Zo wordt er niet enkeL prijs- en distributie
efficiëntie bekomen maar kan er bovendien een volledige concurrentiêel. assortiment
aa ngeboden worden. Bovend ien gebrui ken bepaa Lde su perma rktketens een

zogenaamde loka[e aankoopstrategie maar is dit eigentijk een verhullende versie van
voLl"edige verticaLe integratie (vb. Magic Star appel.project van CoLruyt). Daarnaast is de

land- en tuinbouwsector ook een sector met een nationate en internationa[e
afzetmarkt zoaLs o.a. de industrie.'Voor andere economische sectoren stel.t de stad de

focus op de stad aLs betangrijkste afzetmarkt niet.
Op bLz. 52 rechts bovenaan wordt gevraagd vol.gende passage te schrappen:
'Doarnaast nemen we ook onze verantwoordetijkheid op in Iandbouwgebied. Een

aanzienlijk aandeel hiervan beheren we extensief, biologisch en agro-:ecologisch, zodat het
bodemLeven zich herstelt en okkerkruiden kunnen floreren. En ook weides bedden we

maximaal in het landschap;zij zorgen voor een natuurlijke, kruidenrijke weidevegetatie.'

Zoats reeds eerder vermeld is het is volgens de raad niet aan de stad om te bepaLen
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hoe de [and- en tuinbouwsector zich moet organiseren of hoe zij haar bedrijfsvoering
moet voeren. Hiervoor wordt verwezen naar de bepa[ingen van het GLB.

Hoofdfunctie [and- en tuinbouw in agrarisch gebied moet gehandhaafd bLijven en mag
niet ondermijnd worden. Dit komt onvoldoende aan bod in de conceptnota.
Er dient duideLijker gesteLd te worden wel.ke richting de stad wiI uitgaan in o.a. de Z-
vormige bosstructuur, waar wel bebossen en Waar niet (HAG). De voorwaarden die door
de raad in zitting van 1 februari 2022werden voorgestel"d betreffende het bebossen
van gronden binnen agrarisch gebied moeten ook opgenomen worden in het pLan.

Op een volgende landbouwraad zal het advies vanuit de raad uitgewerkt worden

Schepen De Meester en Bart Van Lokeren stellen dat het hier een conceptnota betreft en de
zaken die de raad aanhaalt aan bod zullen komen bij het uitwerken van de ontwerpnota en het
bel.eidskader.

Er zaI op korte termijn een votgende dagel.ijkse raad saniengeroepen worden om het concrete
advies vanuit de raad uit te werken.

5. Ruimtel,ijke projecten

Streefbeeld groene lobben: stand van zaken

Een deel van het gebied dat de stad wenst te bebossen (ca. 5 ha.) valt binnen HAG. Er wordt
voorgesteld om het HAG te compenseren in het gebied achter het Wijnvetd te Sinaai of het
gebied achter de Zonnestraat te Nieuwkerken. Voorkeur vanuit de stad gaat uit naar het
gebied achter de Zonnestraat. Dit gebied omvat LL ha waar hoofdzakeLijk Landbouwgebruik
aanwezig is.

Dit punt zat ten gronde besproken worden op een volgende landbouwraad.

Gecontroteerde ove rstiom i ngsg e b ieden [a n gsheen M oe rvaa rtlStekenFe Vaa rt

FiLip Brokken , adviseur van de polder Sinaai-Daknam, geeft een toetichting bij de geruchten
over de p[annen voor eventueeI toekomstige gecontroteerde overstromingsgebieden (GOG)

l,angsheen de Moervaart en de Stekense Vaart.

De presentatie wordt aLs bij[age toegevoegd aan het verslag.

AZ Nikolaas:stand vah zaken

Geen nieuwe info.
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Moervaartvallei fase 2: stand van zaken

Jasmien Claeys van de Boerenbond geeft een toetichting over de stand van zaken dat de

Moervaartval.l.ei opgenomen zou worden in het NationaaL park Schel.deval.Lei dat momenteet in
aanvraag is.

Oorspronkel.ijk was gesteld dat de toevoeging van de Moervaartvallei in de afbakening van het
park onderzocht ging worden maar nu btijkt dat dit effectief het geval. zou zijn.

ln het juryverslag van de beoordeling van de kandidaturen om erkend te worden als Nationaal
Park is bij Scheldeva[[ei opgenomen dat de voorgestelde uitbreiding richting
Moervaartdèpressie (stroomopwaarts gedeelte van de Durme) veetbelovend is. De voorlopige
afbakening van de natuurkernen is echter nog te fragmentarisch, het geheel dient robur,rster te
worden gemaakt:

RegionaaL Landschap ScheLde-Durme is trekker in de project voor de opmaak van een

masterplan en de afbakening van het gebied dat erkend zou worden ats NationaaI Park.

Het is niet onmiddel"Lijk duideLijk wat de gevolgen voor de [and- en tuinbouw zu[Len zijn na

een eventuele erkenning a[s NationaaI Park van het voorgestel.de gebied.

Vanuit de landbouwraad wordt gevraagd om dit ríauw op te votgen en hierover tijdig terug te
koppelen naar de raad.

Fietspad Molenbeek

Geen nieuwe info.

L. Pl,aatsen proefopstelling'paaltjes kruispunt KuildamstraatAóuis Francklaan: advies

Wegens tijdsgebrek zal dit punt op een volgende landbouwraad behandeld worden.

2. Heroriëntering subgidie professionele verenigingen

Wegens tijdsgebrek zaI dit punt op een volgende Landbouwraad behandeld worden.

3. Uitgebreide landbouwraad

Wegens tijdsgebrek zal, dit punt op een volgende landbouwraad behandeld worden.

4. Bespreking verslag Gecoro

Wegens tijdsgebrek zaI dit punt op een vol.gende [andbouwraad behandetd worden.
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5. Bespreking verslag Stramin

Wegens tijdsgebrek zaL dit punt op een volgende landbouwraad behandeld worden.

6. Varia.

Volgende vergadering dagel.ijkse raad: donderdag 20 oktober 2022 om 20u

Namens de dagel.ijkse raad voor tand- en tuinbouw,

De secretaris schepen-voorzitter

Davy Baetens Fil.ip Baeyens
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